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IX połączone posiedzenie komisji Rady Gminy w Chybiu: 

Komisji Społecznej, Komisji Gospodarki oraz Komisji Budżetu 
 

Protokół nr 9/24 

Obrady rozpoczęto 19 listopada 2024 r. o godz. 15:00, a zakończono o godz. 17:15 tego samego 

dnia. Miejsce posiedzenia: Gminny Ośrodek Kultury, ul. Bielska 51, 43-520 Chybie 

 

W posiedzeniu wzięło udział 11 członków komisji: 

1. Łukasz Folek 

2. Krzysztof Gandzel 

3. Brygida Janik (nieobecność usprawiedliwiona) 

4. Michał Kajstura 

5. Paweł Kopiec (nieobecność usprawiedliwiona) 

6. Joanna Kowalik 

7. Krzysztof Krzempek 

8. Krzysztof Michalczyk (przybył na komisję o godz. 15:10) 

9. Jan Szczypka 

10. Artur Śmieja 

11. Marek Śmieja 

12. Janusz Waleczek 

13. Kazimierz Żerdka 
 
Zebrano kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

Ad. 1. Otwarcie posiedzenia komisji i przedstawienie porządku obrad. 

 

Obradom przewodniczył pan Artur Śmieja- przewodniczący Komisji Budżetu. Przewodniczący 

powitał radnych oraz gości zebranych na komisji, a także odczytał porządek obrad. 
 

Porządek obrad:  
1. Otwarcie posiedzenia komisji i przedstawienie porządku obrad. 
2. Przyjęcie protokołu z VIII połączonego posiedzenia: Komisji Społecznej, Komisji Gospodarki oraz Komisji 

 Budżetu. 
3. Zapoznanie się z: 
 1) projektem protokołu z VII sesji Rady Gminy Chybie; 
 2) informacją o realizacji uchwał Rady Gminy Chybie, podjętych na sesji w dniu 29 października 2024 r.; 
 3) sprawozdaniem z działalności Wójta Gminy Chybie w okresie od dnia 16 października 2024r. do dnia 12 

 listopada 2024 r.; 
 4) informacją dotyczącą gospodarki wodno-ściekowej w gminie Chybie- rozbudową sieci kanalizacyjnej; 
 5) informacją na temat gospodarki odpadami; 
 6) informacją o stanie realizacji zadań oświatowych. 
4. Opiniowanie projektów uchwał: 
 1) projektu uchwały w sprawie odwołania i powołania opiekuna Młodzieżowej Rady Gminy Chybie; 
 2) projektu uchwały w sprawie Programu współpracy Gminy Chybie z organizacjami pozarządowymi  

 oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie 

 na 2025 rok; 
 3) projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr III/16/2024 Rady Gminy Chybie z dnia 25 czerwca 2024 r.  

 w sprawie zaliczenia dróg na terenie Gminy Chybie do kategorii dróg gminnych i ustalenia ich przebiegu; 
 4) projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Cieszyńskiemu; 
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 5) projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi; 
 6) projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości od budynków, budowli  

 i gruntów; 
 7) projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych; 
 8) projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Chybie na lata 2024-2033; 
 9) projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok; 
 10) wniosku w sprawie przejęcia na rzecz Gminy Chybie części nieruchomości nr 1103/68 obręb Chybie zapisanej 

w KW BB1C/00067109/9 zabudowanej budynkiem Dworca Kolejowego o nr ewidencyjnym 688. 
5. Sprawy bieżące. 
 

Ad. 2. Przyjęcie protokołu z VIII połączonego posiedzenia: Komisji Społecznej, Komisji 

Gospodarki oraz Komisji Budżetu. 
 

Radni nie wnieśli uwag do protokołu- został on przez nich przyjęty do wiadomości. 
 

Ad. 3. Zapoznanie się z: 
 

1) Projektem protokołu z VII sesji Rady Gminy Chybie: 
 

 Radni nie wnieśli uwag do protokołu z ostatniej sesji- został on przez nich przyjęty  

do wiadomości. 
 

2) Informacją o realizacji uchwał Rady Gminy Chybie, podjętych na sesji w dniu  

 29 października 2024 r.: 
 

 Radni nie wnieśli uwag do informacji- została ona przez nich przyjęta do wiadomości. 

 

3) Sprawozdaniem z działalności Wójta Gminy Chybie w okresie od dnia 16 października 

 2024 r. do dnia 12 listopada 2024 r.: 
 

 Radni nie wnieśli uwag do sprawozdania- zostało ono przez nich przyjęte do wiadomości. 
 

4) Informacją dotyczącą gospodarki wodno-ściekowej w gminie Chybie- rozbudowa sieci 

 kanalizacyjnej: 

 

Wójt gminy pan Janusz Żydek powiedział, że podpisano 563 umów na wykonanie kanalizacji, 

a 160 podłączeń zostanie wykonanych we własnym zakresie przez mieszkańców. Wójt dodał, 

że wykonawca składa już dokumenty rozliczające. 

 Informacja została przez radnych przyjęta do wiadomości. 

 5) Informacją na temat gospodarki odpadami: 

 

Kierownik Referatu Ochrony Środowiska, Dróg i Nieruchomości pani Joanna Włoch 

powiedziała, że informacja na temat gospodarki odpadami została uzupełniona o kolejny 

miesiąc oraz porównana z poprzednim rokiem. Pani Włoch dodała, że faktury za odbiór 

odpadów na ten moment wynoszą ponad 2 miliony. Wiceprzewodniczący Rady pan Wiesław 

Wójcikiewicz zapytał jak Gmina zagospodaruje środki pieniężne, które pozostaną  

po rozliczeniu z firmą odbierającą odpady. Pani Joanna Włoch odpowiedziała, że w tabeli 
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przedstawione są to tylko faktury wystawione przez TRANSGÓR, bez kosztów pozostałych. 

Wójt gminy pan Janusz Żydek dodał, że przedłożona radnym informacja bardziej dotyczy 

tonażu odebranych odpadów. Skarbnik gminy pani Agnieszka Szymczak powiedziała,  

że poprzedni rok zakończył się z minusem na ponad 80 tys. zł, a koszty osobowe wynoszą 

około 226 tys. zł. na rok. 

Informacja została przez radnych przyjęta do wiadomości. 

 6) Informacją o stanie realizacji zadań oświatowych. 
 

 Starszy inspektor ds. oświaty pani Anna Piszczek powiedziała, że zgodnie z przepisami wójt  

ma obowiązek przedstawić radzie gminy informację o stanie realizacji zadań oświatowych za 

rok poprzedni. Dodała, że w sprawozdaniu tym są zawarte informacje m.in. o liczbie uczniów, 

przeprowadzonych konkursach i inicjatywach szkół. Pan Wiesław Wójcikiewicz zapytał 

liczbę posiadanych przez dzieci orzeczeń dotyczących kształcenia specjalnego. Pani Anna 

Piszczek odpowiedziała, że w porównaniu z zeszłym rokiem jest ich więcej.  

 Informacja została przez radnych przyjęta do wiadomości. 
 

Ad. 4. Opiniowanie projektów uchwał: 
 

1) projektu uchwały w sprawie odwołania i powołania opiekuna Młodzieżowej Rady Gminy 

 Chybie: 

 Wójt powiedział, że dotychczasowy opiekun Młodzieżowej Rady Gminy Chybie pan 

Krzysztof Żerdka złożył rezygnację z pełnienia tej funkcji, a na jego miejsce zaproponowano 

kandydaturę Pana Michała Kajstury.  

 Głosowano w sprawie: 
 Opiniowanie projektu uchwały w sprawie odwołania i powołania opiekuna Młodzieżowej Rady Gminy Chybie. 
 Wyniki głosowania: 
 ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 Wyniki imienne: 
 ZA (11) 
 Łukasz Folek, Krzysztof Gandzel, Michał Kajstura, Joanna Kowalik, Krzysztof Krzempek, Krzysztof 

 Michalczyk,  Jan Szczypka, Artur Śmieja, Marek Śmieja, Janusz Waleczek, Kazimierz Żerdka 
 NIEOBECNI (2) 
 Brygida Janik, Paweł Kopiec 
 Projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie. 
  

2) projektu uchwały w sprawie Programu współpracy Gminy Chybie z organizacjami 

 pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności 

 pożytku publicznego i o wolontariacie na 2025 rok: 

 Kierownik Referatu Funduszy Zewnętrznych, Promocji i Organizacji pani Agnieszka Kuczaty 

 powiedziała, że to coroczna uchwała, którą należy podjąć obowiązkowo do 30 listopada. 

  Głosowano w sprawie: 
 Opiniowanie projektu uchwały w sprawie Programu współpracy Gminy Chybie z organizacjami pozarządowymi 

 oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie  

 na 2025 rok. 
 Wyniki głosowania: 
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 ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 Wyniki imienne: 
 ZA (11) 
 Łukasz Folek, Krzysztof Gandzel, Michał Kajstura, Joanna Kowalik, Krzysztof Krzempek, Krzysztof 

 Michalczyk, Jan Szczypka, Artur Śmieja, Marek Śmieja, Janusz Waleczek, Kazimierz Żerdka 
 NIEOBECNI (2) 
 Brygida Janik, Paweł Kopiec 
 Projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie. 
  

3) projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr III/16/2024 Rady Gminy Chybie z dnia   

 25 czerwca 2024 r. w sprawie zaliczenia dróg na terenie Gminy Chybie do kategorii dróg 

 gminnych i ustalenia ich przebiegu: 

 Wójt powiedział, że z uwagi błąd pisarski należałoby podjąć tą uchwałę raz jeszcze. 

Głosowano w sprawie: 
Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę nr III/16/2024 Rady Gminy Chybie z dnia  25 czerwca 

2024 r. w sprawie zaliczenia dróg na terenie Gminy Chybie do kategorii dróg gminnych i ustalenia ich 

przebiegu. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Łukasz Folek, Krzysztof Gandzel, Michał Kajstura, Joanna Kowalik, Krzysztof Krzempek, Krzysztof 

Michalczyk, Jan Szczypka, Artur Śmieja, Marek Śmieja, Janusz Waleczek, Kazimierz Żerdka 
NIEOBECNI (2) 
Brygida Janik, Paweł Kopiec 
Projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie. 

  

4) projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Cieszyńskiemu: 
 

Wójt powiedział, że Powiatowy Zarząd Dróg Publicznych w Cieszynie chce deklaracji 

podjęcia podobnej uchwały również przez inne gminy. Dodał, że obecny dyrektor PZDP 

chętnie udzieli szerszych informacji. Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej pani Joanna 

Kowalik zwątpiła w budowę chodnika na ul. Cieszyńskiej. Wójt zapewnił, że zabezpieczył pół 

miliona złotych w prowizorium budżetowym na poszerzenie pobocza w tamtym rejonie.  

Głosowano w sprawie: 
Opiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Cieszyńskiemu. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Łukasz Folek, Krzysztof Gandzel, Michał Kajstura, Joanna Kowalik, Krzysztof Krzempek, Krzysztof 

Michalczyk, Jan Szczypka, Artur Śmieja, Marek Śmieja, Janusz Waleczek, Kazimierz Żerdka 
NIEOBECNI (2) 
Brygida Janik, Paweł Kopiec 
Projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie. 

  

5) projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi: 

Kierownik referatu odpowiedzialnego za gospodarkę odpadami pani Joanna Włoch 

powiedziała, że przy obliczeniu składki za wywóz odpadów, bierze się pod uwagę liczbę 
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mieszkańców, ilość odebranych odpadów oraz koszty funkcjonowania całego systemu. 

Dodała, że w wyniku postępowania przetargowego wpłynęła jedna oferta na odbiór odpadów 

na okres dwuletni w kwocie 8,5 mln złotych. Pani Włoch powiedziała, że wykonawca 

znacznie podwyższył koszty i po dokonaniu analizy stawka miesięczna na 1 osobę musiałaby 

wynieść 42 zł. Przewodniczący Komisji Społecznej pan Michał Kajstura zapytał ile 

miesięcznie Gmina dopłaca do 1 mieszkańca za wywóz odpadów oraz czy zaproszono do 

przetargu również inne firmy. Pani Joanna odpowiedziała, że na ten moment Gmina dopłaca  

3 zł miesięcznie za 1 osobę, a przetarg był unijny i nieograniczony, przez co wszystkie 

zainteresowane przedsiębiorstwa mogły złożyć swoją ofertę. Przewodniczący Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji pan Janusz Waleczek wyraził swoje niezadowolenie z proponowanej 

stawki i nalegał, aby zaproszono inne firmy do udziału w przetargu. Wójt powiedział,  

że gdyby Gmina pokryła część kosztów z własnych środków to kwota na 1 mieszkańca 

wyniosłaby 39,50 zł. Dodał również, że ciężko jest przewidzieć ilość oddawanych odpadów, 

co znacznie wpływa na wysokość stawki. Przewodniczący Komisji Budżetu pan Artur Śmieja, 

zapytał czy proces unieważniania przetargu jest skomplikowany. Kierownik Referatu 

Zamówień Publicznych, Planowania Przestrzennego i Administracji pani Katarzyna Uchyła 

wytłumaczyła, że po unieważnieniu przetargu należy odczekać 10 dni zanim się ogłosi kolejny 

przetarg. Dodała, że nowy przetarg, z uwagi na to, że jest unijny musi zostać ogłoszony na 

okres 35 dni. Pani Katarzyna powiedziała, że niegdyś już podobna sytuacja wystąpiła, jednak 

wtedy w przetargu wzięły udział 3 firmy. Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej pani Joanna 

Kowalik powiedziała, że w latach poprzednich nie zmieniono stawki za wywóz odpadów, 

mimo że wybrano przetarg o wiele droższy od poprzedniego oraz podkreśliła, że stawka 

powinna być sukcesywnie podnoszona. Z wyliczeń radnego pana Krzysztofa Michalczyka 

wynikało, że wzrost kwoty za wywóz odpadów w rodzinie czteroosobowej wyniósłby 160 zł 

miesięcznie i 600 zł rocznie, co stanowiłoby dużą kwotę. 

  Głosowano w sprawie: 

Opiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 0, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
PRZECIW (7) 
Krzysztof Gandzel, Michał Kajstura, Joanna Kowalik, Artur Śmieja, Marek Śmieja, Janusz Waleczek, Kazimierz 

Żerdka 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Łukasz Folek, Krzysztof Krzempek, Krzysztof Michalczyk, Jan Szczypka 
NIEOBECNI (2) 
Brygida Janik, Paweł Kopiec 
Projekt uchwały zaopiniowano negatywnie. 

 

Ponadto radni poddali pod głosowanie wniosek w sprawie unieważnienia obecnego przetargu 

na odbiór i zagospodarowanie odpadów. 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Wniosek w sprawie unieważnienia przetargu ogłoszonego na odbiór i zagospodarowanie odpadów komunalnych 

na lata 2025-2026. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
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Łukasz Folek, Krzysztof Gandzel, Michał Kajstura, Joanna Kowalik, Krzysztof Michalczyk, Jan Szczypka, Artur 

Śmieja, Marek Śmieja, Janusz Waleczek, Kazimierz Żerdka 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Krzysztof Krzempek 
NIEOBECNI (2) 
Brygida Janik, Paweł Kopiec 
Wniosek został przyjęty. 

 

 6) projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości   

od budynków, budowli i gruntów: 

Skarbnik gminy pani Agnieszka Szymczak zaproponowała podwyższenie stawki podatku 

odpowiednio o 9% oraz 5%. Przedstawiła również, jak kwotowo ta podwyżka będzie 

wyglądać. 

Głosowano w sprawie: 
Opiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości   

od budynków, budowli i gruntów. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Łukasz Folek, Krzysztof Gandzel, Michał Kajstura, Joanna Kowalik, Krzysztof Krzempek, Krzysztof 

Michalczyk, Jan Szczypka, Artur Śmieja, Marek Śmieja, Janusz Waleczek, Kazimierz Żerdka 
NIEOBECNI (2) 
Brygida Janik, Paweł Kopiec 
Projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie. 

 

7) projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych: 

Pani Skarbnik zaproponowała, aby podatek od środków transportowych również zwiększyć, ·o 

9%, aby nie przekroczyć maksymalnych stawek. 

Głosowano w sprawie: 
Opiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 8, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (8) 
Łukasz Folek, Krzysztof Gandzel, Michał Kajstura, Krzysztof Krzempek, Krzysztof Michalczyk, Jan Szczypka, 

Artur Śmieja, Janusz Waleczek 
PRZECIW (1) 
Kazimierz Żerdka 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Joanna Kowalik, Marek Śmieja 
NIEOBECNI (2) 
Brygida Janik, Paweł Kopiec 
Projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie. 
 

 8) projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Chybie  

na lata 2024-2033: 

Skarbnik gminy pani Agnieszka Szymczak powiedziała, że zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Chybie wynikają ze zmiany uchwały budżetowej na 2024 r. 
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Głosowano w sprawie: 
Opiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Chybie na lata  

2024-2033. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Łukasz Folek, Krzysztof Gandzel, Michał Kajstura, Joanna Kowalik, Krzysztof Krzempek, Krzysztof 

Michalczyk, Jan Szczypka, Artur Śmieja, Marek Śmieja, Janusz Waleczek, Kazimierz Żerdka 
NIEOBECNI (2) 
Brygida Janik, Paweł Kopiec 
Projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie. 

 

 9) projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok: 

Pani Skarbnik powiedziała, że zwiększenie dochodów o kwotę 13 540,71 zł wynikło, 

w związku z darowizną Rady Rodziców przekazaną na program „Podróże z klasą”. Pani 

Szymczak dodała, że po stronie wydatków przeniesiono zadania w funduszu sołeckim. 

Zapewniła również, że wynagrodzenia nauczycieli ulegną zwiększeniu oraz, że Gmina 

prawdopodobnie jeszcze w tym roku otrzyma od rządu 1,5 mln zł dodatkowych środków. 

Głosowano w sprawie: 
Opiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Łukasz Folek, Krzysztof Gandzel, Michał Kajstura, Joanna Kowalik, Krzysztof Krzempek, Krzysztof 

Michalczyk, Jan Szczypka, Artur Śmieja, Marek Śmieja, Janusz Waleczek, Kazimierz Żerdka 
NIEOBECNI (2) 
Brygida Janik, Paweł Kopiec 
Projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie. 

 

 10) wniosku w sprawie przejęcia na rzecz Gminy Chybie części nieruchomości nr 1103/68 

 obręb Chybie zapisanej w KW BB1C/00067109/9 zabudowanej budynkiem Dworca 

 Kolejowego o nr ewidencyjnym 688. 

Wójt pan Janusz Żydek powiedział, że PKP na każdym etapie będzie zainteresowane 

przekazaniem budynku dworca kolejowego. Dodał, że gdyby pojawiła się możliwość 

uzyskania dofinansowania do remontu takiego budynku to Gmina będzie się o to starała. 
 

Głosowano w sprawie: 
Opiniowanie wniosku w sprawie przejęcia na rzecz Gminy Chybie części nieruchomości nr 1103/68 obręb 

Chybie zapisanej w KW BB1C/00067109/9 zabudowanej budynkiem Dworca Kolejowego o nr ewidencyjnym 

688. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 1, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (1) 
Łukasz Folek 
PRZECIW (5) 
Michał Kajstura, Joanna Kowalik, Krzysztof Michalczyk, Artur Śmieja, Janusz Waleczek 
Wniosek nie został przyjęty. 

  



IR.0012.1.7.8.024.AN 

 

 

8 

 

Ad. 5. Sprawy bieżące. 

Wójt wspomniał o tym, że Gmina podejmuje działania dotyczące powodzi, a możliwe rezerwy 

pieniędzy wykorzystuje na czyszczenie rowów. Radny pan Janusz Waleczek  

oraz wiceprzewodniczący Rady pan Wiesław Wójcikiewicz nie byli przekonani, co do formy 

prowizorium budżetowego na 2025 rok. Pani Skarbnik opowiedziała o wydatkach i dochodach 

oraz zadeklarowała, że przygotuje zestawienie dotyczące stanu finansowego szkół. Pan Wiesław 

Wójcikiewicz zapytał, kiedy zostanie włączone pełne oświetlenie uliczne. Kierownik Referatu 

Gospodarczego pan Tomasz Świszcz odpowiedział, że oświetlenie zostanie włączone tydzień 

przed Świętami Bożego Narodzenia. Dodał również, że kwota 40 tys. zł została przeniesiona  

z kosztów energii na jego konserwację. Skarbnik gminy pani Agnieszka Szymczak omówiła 

wniosek w sprawie rozwiązania rezerwy celowej na odprawy emerytalne w kwocie 269 965 zł  

z przeznaczeniem na wynagrodzenia nauczycieli. 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Wniosek w sprawie możliwości rozwiązania rezerwy celowej na odprawy emerytalne w kwocie 269 965 zł  

z przeznaczeniem na wynagrodzenia nauczycieli. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (6) 
Łukasz Folek, Michał Kajstura, Joanna Kowalik, Krzysztof Michalczyk, Artur Śmieja, Janusz Waleczek 
Wniosek został przyjęty przez Komisję Budżetu. 

 

Wobec wyczerpania porządku, obrady zakończono o godzinie 17:15. 

 
Załączniki: 
1. Zawiadomienie o zwołaniu komisji.  

2. Lista obecności radnych. 

3. Lista obecności gości.  

4. Informacja o realizacji uchwał Rady Gminy Chybie podjętych na sesji w dniu 29 października 2024 r. 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Chybie w okresie od dnia 16 października 2024 r. do dnia 12 listopada 

2024 r. 

6. Informacja dot. gospodarki wodno-ściekowej w Gminie Chybie. 

7. Dane na temat bieżącej gospodarki odpadami komunalnymi.  

8. Informacja o dochodach i wydatkach związanych z opłatą za gospodarowanie odpadami. 

9. Projekt uchwały w sprawie odwołania i powołania opiekuna Młodzieżowej Rady Gminy Chybie. 

10. Rezygnacja Pana Krzysztofa Żerdki z pełnienia funkcji opiekuna Młodzieżowej Rady Gminy Chybie.  

11. Projekt uchwały w sprawie Programu współpracy Gminy Chybie z organizacjami pozarządowymi  

oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie  

na 2025 rok. 

12. Projekt uchwały zmieniającej do uchwały nr III/16/2024 Rady Gminy Chybie z dnia 25 czerwca 2024 r.  

w sprawie zaliczenia dróg na terenie Gminy Chybie do kategorii dróg gminnych i ustalenia ich przebiegu. 

13. Autopoprawka projektu uchwały zmieniającej uchwałę nr III/16/2024 Rady Gminy Chybie z dnia 25 czerwca 

2024 r. w sprawie zaliczenia dróg na terenie Gminy Chybie do kategorii dróg gminnych i ustalenia ich przebiegu.  

14. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Cieszyńskiemu. 

15. Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi.  

16. Porównanie stawek obowiązujących w innych gminach. 

17. Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości od budynków, budowli  

i gruntów.  

18. Zestawienie stawek podatku obowiązujących w gminach sąsiadujących. 

19. Tabela dot. podatku od nieruchomości oraz podatku rolnego od osób fizycznych. 

20. Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych. 
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21. Projekt uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Chybie na lata 2024-2033. 

22. Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej na 2024 rok. 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała: 


